
Protokoll från årsstämman med Hummelstad vatten- och avloppsförening 10/3 

2025 

 

Närvarande: Cristian Larsson, Kåke Bäckmark, Anders Bäckmark, Anki Nyberg, Anders 
Degerman, Kent Molin, Carin Skoog, Urban Eriksson, Bernt Johansson, Annika Johansson, 
Mats Jansson, Marika Halvarsson, Allan Halvarsson Love Persson, Leif Pettersson 

1. Anders öppnade årsstämman och hälsade alla välkomna  

2. Till mötesordförande valdes Anders Degerman och till mötessekreterare valdes Carin  

3. Röstlängden fastställdes 

4. Till protokolljusterare valdes Kent och Kåke 

5. Årsstämman befanns vara utlyst i behörig ordning 

6. Dagordningen fastställdes 

7.  Styrelsens årsredovisning samt revisionsberättelsen upplästes och godkändes  

8. Föreningens resultat & balansräkning fastställdes. Årsstämman beslutade att överföra 

2024 års resultat på 17 561,25 kronor, till 2025. Vi sätter av 15 000 kronor per år till 

en fond för att användas när bädden behöver göras om. 

9. Årsstämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet 

10. Styrelsens verksamhetsberättelse godkändes 

11. Årsstämman beslutade att arvode till styrelsemedlemmar är 0 kr samt att arvode till 

anläggningsskötarna är avgiftsbefrielse från vatten- och avloppsavgift i föreningen 

under år 2025 

12. Årsstämman beslutade att vattenavgiften för år 2025 är 1700 kronor samt 

avloppsavgiften för år 2025 är 6000 kronor 

13. Årsstämman beslutade att medlemsantalet i styrelsen är oförändrat; ordförande, fem 

medlemmar samt en suppleant 

14. Årsstämman omvalde Anders Degerman som ordförande (1 år) 

15. Årsstämman omvalde Carin, Mats och Love som styrelseledamöter (2 år) 

16. Årsstämman omvalde Cristian Larsson som styrelsesuppleant (1 år) 

17. Till ny revisor valdes Sören Karlsson  

18. Till anläggningsskötare omvaldes Kent, Mats & Allan 

19. Till valberedning valdes Anders Bäckmark (sammankallande) och Leif Pettersson 



20. Årsstämman beslutade att förlägga arbetsdagarna 2025 till lördagen den 10/5 samt 

lördagen den 11/10 

21. Övrig fråga:  

 Hur hanterar vi poolfyllning om alltfler boende anlägger pooler? Frågan om 

att utforma riktlinjer sköts över till styrelsen enligt årsstämmans beslut. 

 Anki avtackades för lång och väldigt bra revisortjänst 

22. Årsstämman avslutades 

 

Skrivet av Carin Skoog 

 

 

Justeras: 

 

 

……………………………………………………………………………………..          Kent Molin 

 

 

 

…………………………………………………………………………………………     Kåke Bäckmark 

 

 

 

 

 


